
  Art. 41 vragen: Laat schoolkinderen niet in de kou zitten 
 
 
 
16 december 2021 
 
 
Geacht college, 
 
Op 24 november jl stelde wethouder Wolthers in antwoord op technische vragen van 
Democraten Hilversum dat het verbeteren van de ventilatie op scholen om Covid-19 
besmetting tegen te gaan de verantwoordelijkheid is van de scholen zelf. Voor de 
rijkssubsidieregeling (SUVIS) fungeert de gemeente slechts als doorgeefluik. De wethouder 
beaamde dat slechts ca.10% van de scholen een beroep heeft gedaan op deze regeling en 
dat veel scholen het ventilatieprobleem oplossen door deuren en ramen open te zetten zodat 
kinderen met hun jas aan in de klas moeten zitten. Daarbij benadrukte ze nogmaals dat het 
ventilatieprobleem toch echt de verantwoordelijkheid is van de scholen zelf. Wij vinder het 
onaanvaardbaar dat u deze situatie op zijn beloop laat en dat kinderen onder zulke 
omstandigheden les moeten krijgen. 
 
In de uitzending van EenVandaag op 8 december jl bleek dat tenminste de gemeente 
Staphorst er anders over denkt: daar heeft het college in samenwerking met de scholen wel 
een oplossing bedacht, door middel van het plaatsen van luchtreinigers in de klaslokalen. 
Geen kostbare verbouwingen, slechts een relatief geringe investering, maar wellicht net zo 
effectief. Volgens het RIVM is nader onderzoek nodig om te bepalen hoe effectief deze vorm 
van luchtreiniging precies is, maar de resultaten zijn bemoedigend.  
 
Overwegende dat de gemeente wel degelijk een verantwoordelijkheid heeft op het gebied 
van de volksgezondheid en het maatschappelijk welzijn hebben wij slechts één vraag voor u: 
 
Bent u bereid om terstond met de schoolbesturen in gesprek te gaan om te inventariseren op 
welke manier de gemeente alsnog actief kan bijdragen aan de oplossing van deze 
luchtkwaliteitsproblemen, opdat onze schoolkinderen niet langer onnodig in de kou hoeven te 
zitten? 
 
 
Edwin Göbbels 
 
 


